
              FAU Grålum barneskole 
 
 

Referat, FAU møte Grålum barneskole 

 

Møte: Januar 2021  

Møtedato: 28.01.2021 

Sted: Teams 

 

På grunn av økt smittepress og nye innskrenkninger ble det ikke fysisk møte på skolen. Møtet ble gjennomført på 

Teams med totalt 13 deltakere.  

 

 

01.21-01 Åpning av møtet 
 

Leder Eirik K. Klonteig åpnet møtet og ønsket velkommen 

Ansvar  

01.21-02 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Godkjent uten kommentarer  

 

 

 

01.21-03 Status FAU arbeid og covid 
 

FAU følger de retningslinjer som FHI, kommune og skole setter. Dette har 
gjort at en del av vårt arbeid har blitt satt på vent. FAU vil allikevel 

vurdere innkommende saker/ forslag og se om disse kan gjennomføres 

med smittevern i tankene.  

 
 

Styret 

 

01.21-04 Oppdatering «doprosjektet» 
Det er utført arbeid på jente og guttedoen etter innspill.  

FAU med Hedvig i spissen har startet med maling av doene innvendig 

sammen med Eirik. Foreløpig ferdig inne, den utvendige malearbeidet må 
tas til våren mtp. været.  

Vi takker Hedvig for foreløpig godt arbeid og Fargeriket Kjøstelsen for 
teknisk bistand.  

Skolen har dekket kosten for arbeidet.  

  

11.20-05 Status komiteer og grupper 

 
Julegrantenning 

 

Julegrantenning lot seg ikke gjennomføre. Gruppen tok tak i alternativ 
løsning og leverte rett før skoleavslutning en «goodibag» til hver klasse 

med kaker, kortspill og saft med hilsen fra alle foreldre.  
Takk til komiteen for alternativt julestemning til klassene.  

 

 
 

Trafikk og nærmiljø 
 

Stauts innmeldte saker:  

Sykkelskur for barneskolen – Er under arbeid, ingen ny oppdatering.  
 

Knaggrekke for sekkeoppheng utenfor skolen - Er under arbeid, ingen ny 
oppdatering 

 
Renhold på doene: Det meldes om for dårlig renhold på doene. Barn 

 

 
Grp Julegran 

 

 
 

 
 

 

 
 

Grp. Trafikk 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 



              FAU Grålum barneskole 
 

ønsker ikke å bruke fasilitetene. Innspillet tas videre med rette 
kontaktperson i skolen.  

 

Skøytebane for skolen ved kulde?  
Det kom innspill på å anlegge skøytebane på skolens området ved lave 

temperaturer. Gruppa ser videre på punktet.  
 

 

 
 

17. mai komiteen 
 

Starter smått med å se på muligheter. Sjekker opp om det er noen 

sentral føring fra kommunen på gjennomføring.   
  

 
Støtteordninger og søknader  

 
Er under oppbygging. Har begynt å sondere søknadsmuligheter.  

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

Grp. 17 mai 
 

 

 
 

 
 

Grp Søk 

11.20-06 Eventuelt 
 

1) Status økonomi:  
Det er tilfredsstillende økonomisk status. Pga. covid er det ingen inntekter 

for FAU året 2020.  
 

2) Valg av referent 

Utgikk, tas neste møte.  
 

 
 

  

 
 

 
 

Kasserer 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
Grålum, 28.01.2021 

   

Eirik K. Klonteig 


